
 
 
Rondvraag veiliger cannabisbeleid 
 
Het Nederlandse cannabisbeleid is gebaseerd op de gedachte dat het toestaan van de verkoop 
van softdrugs in coffeeshops ertoe leidt dat mensen minder makkelijk in aanraking komen met 
harddrugs dan het geval zou zijn als ook het gebruik van softdrugs verboden zou zijn. Daarmee is 
het Nederlandse softdrugsbeleid voornamelijk een gezondheidsbeleid. De cijfers laten zien dat dit 
beleid succesvol is. Het ingewikkelde van het Nederlandse softdrugsbeleid, is dat het in zichzelf 
tegenstrijdig is. Het telen van wiet is namelijk strafbaar. Dat levert steeds grotere problemen op: 
steeds vaker worden zolders en woonkamers gebruikt voor wietteelt, wat onveilige situaties 
meebrengt. Doordat het niet wordt gereguleerd, is de werkzame stof in de wiet steeds vaker 
extreem hoog. Dit bedreigt de volksgezondheid. Door de innerlijke tegenstrijdigheid in het beleid is 
de criminaliteit rondom softdrugs moeilijk aan te pakken.  
 
Steeds meer gemeenten keren zich dan ook tegen dit beleid. Aankomende vrijdag wordt daarom 
door een groot aantal gemeenten een manifest ondertekend en aangeboden aan de minister. Het 
manifest roept de minister op om te komen tot een landelijk stelsel van gecertificeerde en 
gereguleerde wietteelt. De fractie van D66 heeft hierover de volgende vragen aan de 
burgemeester: 
 

1) Bent u het met de fractie van D66 eens dat het huidige cannabisbeleid dringend aan 
modernisering toe is, en dat gereguleerde wietteelt daarin een stap in de goede richting zou 
betekenen? 

2) Bent u bereid om het manifest mede te ondertekenen namens de gemeente Woerden en 
zo steun uit te spreken voor de ontwikkeling van een veiliger Nederlands cannabisbeleid? 

 
Namens de fractie van D66, 
 
 
Heerd Jan Hoogeveen 
Fractievooorzitter 
 
 


